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Ledningsrådsmöte - SCI  

Datum för mötet: 2020-11--24 15.15-17.00 
 

Plats för mötet Zoom 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef  
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Jonas Faleskog, vice FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik 
Josefin Larsson, proprefekt Fysik 
Sebastian Stichel, proprefekt Teknisk mekanik (anslöt 15:55) 
Carlota Canalias, proprefekt Tillämpad fysik 
Susann Boij, kollegierepresentant 
Kian Shaker, doktorandrepresentant 
Teodor Elmfelt, studeranderepresentant 
Felix Ryde, representant strategiska rådet 
Lisa Johnsson, HR-ansvarig 
Seija Liedes, EKO-ansvarig 
Madeleine Sidoli, ledningsstöd 
Kristina Von Oelreich, Hållbarhetschef GVS (under punkt 2) 
Ulf Ringertz, professor, Teknisk mekanik (under punkt 2) 
Erik Edstam, Gruppchef och representant i CERO (under punkt 2) 
Magnus Lindell, infrastrukturansvarig SCI (under punkt 2) 
 

Frånvarande: Michael Hanke, vice GA 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Anna-Karin Tornberg, proprefekt Matematik 
 

 
 

1 Information 
Skolchef välkomnar alla till terminens sista ledningsråd. Ledningsråden 
under våren kommer att starta 15.00. 

Sandra Di Rocco 

2 Genomgång av miljöledningssystemet 
Bilaga 1 – Presentation rörande SCI skolans miljöledningssystem och 
arbete med hållbarhetsmålen 

Kristina Von Oelreich 
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Bilaga 2 – Protokoll från genomgång av SCI-skolans arbete med 
hållbarhetsmålen 
Bilaga 3 – Presentation av projektet rörande inrikesresors effektivitet 
och miljöpåverkan. 
 
Genomgång av SCI-skolans arbete med hållbarhetsmålen gjordes och 
protokoll för detta finns som bilaga 2. 
 
Ulf Ringertz, professor vid institutionen för Teknisk mekanik, 
presenterar sitt projekt rörande inrikesresandes påverkan. För 
presentationen som visades vid ledningsrådet, se bilaga 3.  

3 Framåtblickande planer 2021: fokuspunkter och 
rutinarbete 
Vice skolchefer kommer presentera sina fokuspunkter för 2021 på nästa 
ledningsråd i januari 2021. 

Skolans verksamhetsplan för 2021 kommer att presenteras under 
januari. Verksamhetsplanen kommer bland annat innehålla årscykel 
och action points som skolan kommer arbeta med under 2021. 

Skolledning 

4 Diskussion med Skolkollegium 
Diskussion fördes rörande det som skolkollegiet har fått med sig att 
lyfta fram rörande bland annat tjänstetillsättningar, 
informationsförmedling och hantering under rådande situation med 
Corona. Dessa punkter kommer att skickas ut som ett kollegialt 
yttrande.  
 
Skolchef lyfter fram att engagemanget från kollegiet är uppskattat och 
framhåller att det framåt är viktigt att gränserna mellan 
linjeorganisationen och kollegiet respekteras.  
 

Susann Boij och Felix Ryde 

5 Övriga frågor 
Stora tidsfördröjningar i att få personnummer för nyanställda (Mats 
Boij) 

Hyresnivåer AlbaNova/Albano (Pär Olsson) 

 

6 Nästa möte 
Tisdagen den 26 januari – 15.00-17.00. Observera att det är ny 
starttid! Mötesinbjudan i Outlook kommer skickas ut. 
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